

No. 9432. Multilateral

CONVENTION ON THE SERVICE ABROAD OF JUDICIAL AND EXTRAJUDICIAL DOCUMENTS IN CIVIL OR COMMERCIAL MATTERS. THE HAGUE, 15 NOVEMBER 1965 [*United Nations, Treaty Series, vol. 658, I-9432.*]

ACCESSION (WITH DECLARATIONS)*

Paraguay

Deposit of instrument with the Government of the Netherlands: 23 June 2023

Date of effect: 1 January 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands (Kingdom of the), 1 January 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 9432. Multilatéral

CONVENTION RELATIVE À LA SIGNIFICATION ET LA NOTIFICATION À L'ÉTRANGER DES ACTES JUDICIAIRES ET EXTRAJUDICIAIRES EN MATIÈRE CIVILE OU COMMERCIALE. LA HAYE, 15 NOVEMBRE 1965 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 658, I-9432.*]

ADHÉSION (AVEC DÉCLARATIONS)*

Paraguay

Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement néerlandais : 23 juin 2023

Date de prise d'effet : 1^{er} janvier 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas (Royaume des), 1^{er} janvier 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.